

Prof. Dr. Doris Neuberger



Doris Neuberger ist Professorin für Volkswirtschaftslehre – Geld und Kredit – an der Universität Rostock, Research Fellow DIW Berlin, Forschungsdirektorin iff Hamburg und Kodirektorin CERBE (Center for Relationship Banking and Economics) Rom. Sie ist Mitglied im FSRN (Financial Risk and Stability Network), im Senatsausschuss Wettbewerb der Leibniz-Gemeinschaft und im Industrieökonomischen Ausschuss des Vereins für Socialpolitik. Sie war im Vorstand des Vereins für Socialpolitik und in der Kammer für Soziale Ordnung der EKD. Ihre Forschungsschwerpunkte sind Household Finance und Verbraucherschutz, Finanzierung von KMU, Industrieökonomik der Bank, Finanzsysteme und Gesellschaftliche Rolle von Banken. Sie promovierte und habilitierte an der Friedrich-Alexander-Universität Erlangen-Nürnberg.

<https://www.wiwi.uni-rostock.de/institut-fuer-volkswirtschaftslehre/geldundkredit/neuberger/>

Doris Neuberger is Professor of Economics - Money and Credit - at Rostock University, research fellow at DIW Berlin, research director at iff Hamburg and co-director of CERBE (Center for Relationship Banking and Economics) Rome. She is member of FSRN (Financial Risk and Stability Network), the Senate Competition Committee of the Leibniz Association and the Committee for Industrial Economics at the German Economic Association (Verein für Socialpolitik). She was in the German Economic Association's managing board and the Chamber for Social Order of the EKD (Protestant Church in Germany). Her research focus is on household finance and consumer protection, SME finance, Industrial Economics of banking, financial systems and the social role of banks. She received her academic education at the Friedrich-Alexander-University of Erlangen-Nuremberg.

<https://www.wiwi.uni-rostock.de/en/econ/geld/neuberger/>